
   
 
  

   

 

Referat Skolebestyrelsesmøde 
Tirsdag d. 26.11.24, kl. 17.00 – 18.30 
Julefrokost fra 18.30 – 21.00 

Afbud:  

Gaia Borg - Elevråd, 

 Søren Madsen – Gram Fritidscenter 

 

Dagsorden 
 

1. Godkendelse af referat (JG) 
- Referat godkendt. 

2. Nyt fra Elevråd 
- Der har været afholdt Halloween fest på skolen. 
- Formand og næstformand har været til Fælles-elevrådsmøde i Haderslev, Gaia er 

blevet valgt til næstformand i Fælles-elevrådet. 
3. Nyt fra Børnehuset Nobi 

- JG skriver til Michael, hvem der er repræsentant for Nobi i SB på skolen. 
4. Princip for hytteture og lejrskoler (MS + SA) 

a. Drøftelse af ændringsforslag 
b. Beslutning  

Skolen betaler fremadrettet 1500 kr pr. elev til lejrskole/hytteture, egenbetalingen 
vil være 100 kr.pr døgn. 
SB beslutter, at når 8-9 klasse arbejder fx på en fabrik i skoletiden må der max 
bruges 15 undervisningslektioner, hvor der indtjenes til lejrskolen.  
 

 
5. Status på Facebook (MS + TK) 

- TK har deltaget på et møde sammen med MS omkring Facebook og det firma som hidtil 
har varetaget Facebook på skolen, TK har fået overdraget opgaven og overtager 
Facebook på skolen 1-1-25. 

6. Tilbagemelding fra møde i formandskaberne (JG) 
- JG og SK har deltaget på mødet, hvor der var dialog med det politiske udvalg.  

7. Styrkelse af almenområdet  
a. Kort status Haderslev Kommune – processen kommunalt ved SA 
b. Kort status Gram Skole – processen på Gram Skole, personalespind og 

trivselsundersøgelsen. Lokale mål udarbejdes. 



   
 
  

   

 

c. Videre proces – Gennemgang af kommunal evaluering af styrkelse af 
almenområdet hvilke indsatser skal der arbejdes videre med,  
 

8. Økonomi (MS) 
a. Bilag vedhæftet 

- MS om økonomien der ser fin ud. MS fortæller om nogen af de indkøb der er 
gjort. Bla kigges der lige nu på en 3D printer, der skal bruges til kreativitet og 
innovation. 
 

9. Evt. 
- Der er ingen tilbagemelding kommet i forbindelse henvendelse omkring Sikker Skolevej 

fra Kastrup, til skoleforvaltning. 
 

Referent Nina Juhl  


